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           Patronul şi-a anunţat colaboratorii că n-ar mai vrea cele 18 milioane pe care
le-a investit în Grant, doar pentru a scăpa cît mai repede de club

  

         Eliminarea din Cupă, după 2-3 cu Astra, pare să-l fi convins definitiv pe George Copos să
părăsească Giuleştiul cît poate de repede.

  

       O recunoaşte inclusiv preşedintele Constantin Zotta. "Domnul Copos trece prin momente
extrem de grele, e decepţionat de tot ce se întîmplă acum la Rapid şi în fotbalul românesc. A
băgat foarte mulţi bani în clubul ăsta şi a ajuns într-o situaţie ce pare fără ieşire. Doreşte să
scape cît mai urgent de echipă, o dă gratis, renunţă în totalitate la toate datoriile pe care clubul
le are faţă de el! Noului investitor nu-i rămîne decît să plătească jucătorii şi să asigure un buget
pentru viitor", a dezvăluit Zotta la DolceSport.

    

  

  

     Penalizaţi şi de UEFA
 Din cauză că încă mai au datorii, alb-vişiniii au primit o lovitură şi din partea UEFA, care nu le
va mai plăti primele pentru participarea în Europa League în acest sezon. "Mai sînt ceva datorii
la stat, dar sume minore care sînt reeşalonate, şi către Fathi Taher, nu foarte mari însă. E o
ofertă fantastică pentru cine ar dori să se implice la acest club!", a mai adăugat preşedintele din
Grant.

Atît Rapid, cît şi Dinamo au fost anunţate de către UEFA că plata primelor, de ordinul zecilor de
mii de euro, a fost suspendată temporar, aceasta fiind prima măsură a fair-play-ului financiar pe
care forul continental încearcă să-l impună. FC Vaslui se afla în aceeaşi situaţie, dar şi-a
rezolvat toate problemele financiare.

"Acum, diferenţa între venituri şi cheltuieli se duce la 5 milioane de euro pe an, este groaznic"
Constantin Zotta, preşedinte Rapid

"Copos trece prin momente foarte grele, a ajuns deja la saturaţie. Nu va mai continua la Rapid.
Acum le-a venit nota de plată pentru toate greşelile din trecut"

 1 / 2



George Copos nu mai vrea înapoi banii datoraţi de Rapid: "Renunţă la tot!"
Sâmbătă, 01 Decembrie 2012 09:43

Dinu Gheorghe, preşedinte Astra
**  sursa  :gsp.ro 

 2 / 2


